

# 教職員消息 STAFF NEWS

## 本院教職員獲頒教學獎 UC Staff Received Education and Teaching Awards

本院三位教職員於 2013 年 11 月 21 日第七十四屆大會（頒授學位典禮）上獲頒教學獎。獲獎名單如下：

Three UC staff received education and teaching awards at the 74<sup>th</sup> Congregation for the Conferment of Degrees on 21 November 2013, details as follows:

姓名 Name	院系 Faculty	獎項 Award
鄔楓教授 Professor Lutz-Christian WOLFF	法律學院 Faculty of Law	2013 年度博文教學獎 University Education Award 2013
郭疊教授 Professor Dider Andre GUILLOT	工商管理學院 Faculty of Business Administration	2012 年度校長模範教學獎 Vice-Chancellor's Exemplary Teaching Award 2012
Mr Steven Brian GALLAGHER	法律學院 Faculty of Law	2012 年度校長模範教學獎 Vice-Chancellor's Exemplary Teaching Award 2012

本院同仁謹致賀忱！

Our warmest congratulations to all of them!

## 本院成員研究計劃獲撥款 College Members Received Research Grant

本院成員 College Member	學系/學院 Department / School	撥款機構 Sponsor
馮國培教授 Professor FUNG Kwok-pui	生物醫學學院 School of Biomedical Science	醫療衛生研究基金 Health and Medical Research Fund
林鴻生博士 Dr Hugh Simon H S LAM	兒科學系 Department of Paediatrics	醫療衛生研究基金 Health and Medical Research Fund
潘全威教授 Professor Terence C W POON	兒科學系 Department of Paediatrics	醫療衛生研究基金 Health and Medical Research Fund
唐金陵教授 Professor TANG Jin-lin	賽馬會公共衛生及基層醫療學院 The Jockey Club School of Public Health and Primary Care	醫療衛生研究基金 Health and Medical Research Fund
黃麗儀教授 Professor Eliza L Y WONG	賽馬會公共衛生及基層醫療學院 The Jockey Club School of Public Health and Primary Care	醫療衛生研究基金 Health and Medical Research Fund
周琦教授 Professor ZHOU Qi	物理學系 Department of Physics	國家自然科學基金委員會 National Natural Science Foundation of China, Research Grants Council

## 禮任 Courtesy Appointment

本院成員 College Member	職位 Post	生效日期 Effective Date
卜永堅教授 Professor PUK Wing-kin	中國文化研究所當代中國文化研究中心副研究員（禮任） Research Associate (by courtesy), Research Centre for Contemporary Chinese Culture, Institute of Chinese Studies	2/10/2013

## 2014至2015年度「到訪傑出學人」計劃接受提名 Nomination Opens for the Distinguished Visiting Scholars in 2014-2015

由書院基金會贊助之「到訪傑出學人」計劃每年邀請國際知名學者到訪書院，進行為期約兩週之學術交流活動。到訪傑出學人之商務客位機票、宿費及津貼均由本計劃資助。至於訪問活動之細節由「到訪傑出學人」委員會及提名人共同商議及安排，一般包括兩至三次公開講座及師生學術交流活動等。

2014 至 2015 年度「到訪傑出學人」計劃現公開接受各學系同寅提名。提名人須填妥提名表格，連同有關履歷交系主任加簽，於 2014 年 1 月 24 日或以前送達委員會秘書。查詢計劃詳情或索取提名表格可致電 3943 7598 與委員會秘書林偉源先生聯絡。

Nominations are now invited from all academic staff of United College for the Distinguished Visiting Scholars (DVS) in 2014-2015. The nominees should be internationally renowned scholars in any field of study. The DVS Scheme is sponsored by the United College Endowment Fund and offers round-trip business class airfares, accommodation and allowance to the invited scholar. The detailed programme for the visit will be designed by the DVS Committee in consultation with the nominator. The invited scholar is expected to deliver two to three public lectures and take part in other academic and social activities with the staff and students of the College.

Nominations, together with the nominee's full curriculum vitae and endorsement by the respective department chairperson, should be forwarded to the DVS Committee Secretary on or before 24 January 2014. For enquiries or nomination forms, please contact Mr George Lam, Secretary of the DVS Committee, at 3943 7598.